

Referat fra GMU-møde den 28.8.2024.

Til stede: Jens, Henrik og Povl (ref)

Afbud: Sif

Beboermøde. Beretning. Handleplan.

- Beretning og Handleplan er afleveret til Hyldetryk.
- Det vil være fint, hvis vi kan uddele frø eller grønne spande eller.... på beboermødet.

Madaffald ud af rest!

- Vi planlægger en kampagne i november i Hyldeposten, WWW, FB (opslag og film der kan være om tag-selv-grønne-posere, hent spand på Genbrugsgården, hvordan sortere, hvad sker der med affaldet....).
- På beboermødet kan vi fortælle om den mangelfulde affaldssortering.
- AVC og Driften skal være med i kampagnen.
- Vi gør det til et tema på næste GMU-møde. Povl samler sammen.

Ladestandere - vi skal sikre at der er strøm nok

- Et eller andet er gået galt i fht. den rådgivning vi har fået, når vi troede, der var strøm nok, og der tilsyneladende ikke er.
- Danny var inde over, og vi havde møde med firmaet, men nu må vi høre Nicolai om en status, og så tager vi den derfra.

Materialegården

- Vi har aftalt i Byggeudvalget, at fokusgruppen bliver indkaldt til møde, inden materialet gøres helt færdigt til gransker og kommune.
- Det store udestående er flytning af affaldsø.
- Processen har først og fremmest kørt i Fokusgruppen, beboerne kunne godt være mere orienteret. Vi kan orientere på beboermødet.

Ny gulvlak

- Nicolai har kig på noget nyt gulvlak, og fremsendt 3 produktblade.
- Vi er ikke teknisk kvalificerede til at vurdere det nye produkt, men hvis det er "Svanemærket-på-tysk" og hvis Bo-Vest (der må have erfaringer med hvilken gulvlak, der er miljømæssig bedst) siger god for den, så er det ok med os.

Ny leverandør af hårde hvide varer

- Sif kører den.

Udarbejdelse af nye Hyldebjergsmål primo 2025

- Signe fra AVC er varslet og vil gerne deltage i processen.
- Vi snakker om at starte med et fælles opstartsmøde (hvor der bl.a. udveksles ideer på speed-dating-måner), og efterfølgende udvalgmøder.

Andet

- Povl har haft intro-rundtur med Nicolai og Karina.
- Nyindflyttermøde den 28/8. Sif fortæller om GMU (hvis hun er rask nok. Ellers træder Henrik til).
- Møde i VA's Verdensmålsudvalg den 5. september i Hyldebjerg: Opgaverne er fordelt.
- Vi hjælper Verdensmål Centeret med møde for bestyrelser og grønne udvalg i Biodiversitetsparken i Spjældet den 3.10.
- BO-Vest konference den 5.10.: Jens og Henrik kan ikke.
- Klimaforum planlægger Klimahandleuge i uge 17: Vi hører nærmere og kan måske godt bidrage.
- Varmeværket kan tilsyneladende godt levere varmekonsumtal etapevis før / under / efter renoveringen i de enkelte. Povl snakker med dem.
- Vi skal have indkaldt et lammelaugsmøde, for at se om der kan samles en gruppe til næste år.

Næste møde

- Det er op til Sif om næste møde skal være den 3. eller den 4. oktober kl. 8.00